
Activiteiten Vereniging Amstelkwartiermakers in 2019 
 
In 2019 heeft de Vereniging AKM 15.000 € ontvangen uit het Gebiedsplan Watergraafsmeer. 
 

1. In 2019 is in het eerste deel van het jaar veel aandacht besteed aan het opstellen van 
een communicatieplan, wat als basis moest dienen voor de inrichting van een 
Redactie Raad. In een aantal sessies is met professionele ondersteuning bekeken 
hoe we het platform waar we alle informatie over en van het Amstelkwartier willen 
bundelen, kunnen voeden. 
Redactieraad is een aantal maal bijeen geweest en is toch weer doorgegaan als 
redactie van ‘Kwartier aan de Amstel’. 
De krant wordt graag gelezen en is 3x huis aan huis uitgebracht afgelopen jaar. En 
beschikbaar online op het platform. 

 
2. Nadat we begin van 2019 een webredacteur hadden ‘gestrikt’ voor de plaatsing en 

ontwikkeling van de site bleek al snel dat zij beperkt beschikbaar was en na start een 
baan kreeg aangeboden die niet te combineren was met het werk van de 
webredactie. Zij heeft opgezegd. 
We hebben toen besloten het weer zelf te doen, met vrijwilligers en ondersteuning 
van stagiaire bij onze technische ondersteuner. In de loop van het najaar is toch 
gebleken dat we dit niet kunnen ‘hooghouden’ met een continue kwaliteit. Vandaar 
weer onze aanvraag voor 2020 en het idee iemand daar ‘dedicated’ aan te weiden. 
En ervoor te betalen, in ieder geval totdat de basis staat. 
 

3. We hebben op het platform de bedrijven profielpagina opgezet en klaarstaan: 
bedrijven kunnen hun logo aandragen en een korte omschrijving. We kunnen hen 
dan erna benaderen om vragen bij te dragen aan de Vereniging. 
 

4. We zijn het project ‘BuurTas’ opgestart: nieuwe appartementsgebouwen die 
opgeleverd worden en hun eerste bewoners huisvesten, worden door ons bezocht 
met voordeurhangers: daar staan de site gegevens op met een Welkom in de Buurt. 
Wanneer de bewoner lid wordt kan hij/zij een BuurTas ophalen bij receptie van QO, 
gevuld met kortingsbonnen en gratis producten van partners in de buurt. Het is de 
bedoeling dat de nieuwe bewoners door de buurt wandelen en zo alle hoekjes en 
gaatjes leren kennen. Ook gezondheidscentrum en andere sociale ondernemers 
doen mee met producten in de Tas. Helaas lijkt het nog niet zoveel leden op te 
leveren, maar we gaan door in 2020! 

 
5. Gesprekken zijn gevoerd en contact onderhouden met de projectontwikkelaars: 

Lingotto en AM zijn stevige partners in het ondersteunen van projecten als 
Kerstmarkt en Dinner & Dance (Somerlustfestijn genoemd in Jaarrekening). Met een 
nieuwe projectontwikkelaar voor KBF is contact gelegd. 

 
6. Dinner & Dance was een daverend succes: prachtig weer, aan de warme kant zelfs, 

aan de oever van de Amstel onder de rook van de Rembrandtoren … 
Met een dansvloer en heerlijk eten, met gesponsorde food en drinks van onze lokale 
horeca als George, Persijn en l’Osteria hebben we een fantastische avond gehad met 
zeker 150 deelnemers. 
Ook bezoekers die de dag zonnend hebben doorgebracht sloten aan en hier 
gebeurde wat we zo graag willen: verbinding van ons als bewoners met betrokken 
partners in de bedrijven en bezoekers die aansluiten! 
 

7. De Kerstmarkt was op donderdag 19 december 2019. Helaas zeer winderig en bij 
start regenachtig. Op het plein voor QO. De ouders van de lagere school komen 



steevast ook om te borrelen. Het was weer gezellig. En voor komend jaar gaan we 
bekijken of een nieuwe, andere opzet ook kan. 
 

8. Onze partners hebben ook in 2019 weer bijgedragen aan de kosten van de 
evenementen: soms door financiële bijdragen, soms door sponsoring in natura. 
 

9. We hebben in de zomer meegedacht met de organisatie van de avond-driedaagse 
van de basisschool en deze ondersteund. 
 

10. Er zijn vele, vele gesprekken gevoerd met nieuwe mensen, bewoners en bedrijven, in 
de wijk. 
 

11. Praktische zaken uit onze wijk: 

 Bij warm weer grote hoeveelheden bezoekers: 
De zomer was weer intens qua bezoekers aan de waterkant. We hebben een 3-
tal besprekingen gehad met gemeente en handhaving en gevraagd om ook met 
name op het water veel meer handhaving. De gezellige drukte wordt door velen 
van ons prima ondersteund, maar de geluidsoverlast door mensen onder invloed 
in sloepen, was met name s avonds later intens. We hebben de goede 
gesprekken gevoerd en overdag zijn handhavers zichtbaar en regelmatig 
aanwezig geweest. Helaas zijn zij niet inzetbaar later op de avond. 

 De gevaarlijke kruising Welnastraat met Spaklerweg blijft een onderwerp van 
gesprek tussen gebruikers en de inrichters bij de gemeente. We hebben allen het 
gevoel dat het wachten is op een ernstig ongeval!!!!! 

 En als feedback naar de gemeente: we zijn verbaasd van de exorbitante stijging 
van prijzen van vergunningen voor evenementen. Soms wel 3x En begrijpelijk 
voor commerciële festiviteiten. Voor maatschappelijke kleine bijeenkomsten 
jammer. 

 
We zijn met recht een gebied in ontwikkeling: deze zomer in 2020 zal de fase 1 gereed zijn, 
waarna fase 2 en 3 hun ontwikkeling ingaan. Dat betekent dat we langzaamaan, stapje voor 
stapje, betrokkenheid proberen te zien en te faciliteren.En soms gaat het ons niet snel 
genoeg, maar het heeft het proces een eigen dynamiek en vooral tijd nodig. 
Monique van Wissen, Amstelkwartiermaker, januari 2020. 


